
  
 Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

 

Referat af Bestyrelsesmøde torsdag den 19. juni 2014, kl. 19.00 hos Jette, Havetoften 5  

 

Deltager: Bjarne, Steen, John, Jette, Ulla 

 

 Dagsorden: 

  
1. Formel godkendelse af referat fra mødet d. 30. april 2014 (er godkendt via mail) 

2. Nyt fra arbejdsgrupperne  

a. Kommunikation – Bjarne 

b. Velkommen til området – Steen 

c. Nabohjælp – Jette 

d. Områdets vedligeholdelse, herunder status på fliseprojekt og gartnerordning – John 

e. De ydre omgivelser – Ulla 

3. Økonomistatus – Steen 

4. Evaluering af 40 års jubilæumsfest, incl. status på økonomi 

5. Næste møde. 

6. Eventuelt 

 

Ad pkt. 1       Referat fra mødet d. 30. april 2014 

       Godkendelse bekræftet. 

  

Ad pkt. 2 Nyt fra arbejdsgrupperne 

                      

     a. Kommunikation – Bjarne 

     Snak om henvendelse vedr. erhvervsparkering ud for Piletoften 22, i forlængelse 

     af henvendelse fra flere beboer samt dialog med Nestén.  

     Bestyrelsen svarer tilbage, at vi selvfølgelig forventer servitutterne overholdt,           

     samt at vi vil følge op på den parkerede campingvogn. 

           

 b. Velkommen til området – Steen 

    Der er 8 ejendomme til salg i vores område. Vi forventer en mindre indtægt på 

    oplysninger til ejendomsmæglerne vedr. data på ejendommene.  

  

  c. Nabohjælp – Jette 

                          Jette kommer med et udkast til ”den gode nabo” som kan rundsendes. 

  

 d.  Områdets vedligeholdelse – John 

      Vi kan ikke komme i kontakt med gartneren på trods flere henvendelser. Bestyrelsen 

      har derfor besluttet at opsige vedligeholdelsesordningen pga. misligholdelse af 

      aftalen.  

      Vi mailer ud og fortæller dette, så alle er orienteret om, hvor vi står. 

      Ang. fliserne på P-pladserne har jeg efter vores møde talt med HTKs Driftskontor. 

      De laver først deres planlægning for andet halvår til august. Jeg tager kontakt til 

      Driftskontoret primo august  

          

 e.  De ydre omgivelser – Ulla 

      Intet nyt fra kommunen vedr. grundvand eller støjproblemerne. 

      Havmølleparken på Kriegers Flak er blevet udsat og samtidig har man valgt et 

      traditionelt vekselstrømsanlæg, så vi undgår at få en stor transformatorbygning i 

      Ishøj. 



  
 Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

 

Ad. pkt. 3 Økonomi – Steen 

 Alle har betalt – én har først betalt efter rykker med gebyr. 

 Vi har forlænget bindingsperioden på vores indestående på ca. 700.000 kr. i FIH bank 

 med 1 år til 1,2 % i rente. 

 

Ad. pkt. 4       40 års jubilæum lørdag 24. maj 2014  

       Arrangementet var en stor succes – mange positive tilbagemeldinger.  

       Vi var heldige med vejret og pølserne var super   

       Budgettet blev overholdt. 

       Alle på vendepladsen var rigtig gode til at hjælpe. 

       Billeder og video lægges ud på vores hjemmeside.     

 

Ad. pkt. 5       Næste møde: 8. oktober 2014 kl. 19.00 hos Ulla 

         

Ad. pkt. 6       Eventuelt: 

       Jette har fået nyt telefon nr.: 21 22 77 05 

       Havetoften 61 har igennem længere tid haft byggeaffald stående – vi gør opmærksom   

       på, at dette ikke er lovligt. 

        

 

 

 

 

 

 

Som referent: John Andersen 


